
 

Spreekrecht inwoners, Mw. Vedders, Raadscommissie 11 september 2023 
Stedenbouwkundig plan Waterinkweg, Lemelerveld 

Raadsvergadering 11-9-2023 
 
Als eerste wil ik graag benoemen dat ik de uitnodiging voor deze avond erg laat heb 
ontvangen nl. Afgelopen donderdag per mail en post. Deze datum is bij jullie waarschijnlijk al 
Langer bekend, waarom dan pas zo laat belangstellenden en aanwonenden inlichten.  
 
Tijdens een van de bijeenkomsten bij Reimink is gezegd dat aan alle bestaande bouw groen 
zou komen, zoals het plan nu is, is dit niet het geval. In de stukken die zijn toegestuurd staat 
dat de woon kwaliteit van de toekomstige bewoners zal worden verhoogd door een vrij 
uitzicht over de weilanden en de Lemelerberg. Dit uitzicht wordt ons straks ontnomen. De 
toekomstige nieuwbouw verminderd juist onze woon kwaliteit.  Dit zou een van de redenen 
moeten zijn om groen te plaatsen aan alle bestaande bouw.  
 
In de stukken staat dat er een aantal bewoners aan de waterinkweg een stuk grond hebben 
bijgekocht van de gemeente om zelf een groenafscheiding aan te planten voor hun privacy, 
door geen groen aan te planten aan de bestaande bouw verliezen wij straks onze privacy. 
Hoe willen jullie dit verklaren?  
Er zijn straks 5 kavels die uitzicht hebben op onze bestaande kavel.  
 
Dan nog de infrastructuur,  
De waterinkweg is een oude straat die allang toe is aan vernieuwing. De stoepen zijn met 
een rolstoel onbegaanbaar en onveilig en het riool kan de hoeveelheid aan water tijdens 
hevige regenval nu al niet aan. Bij bewoners aan de waterinkweg komt het water in de 
woningen omhoog, dit is zeer onwenselijk. Waarom dan pas in 2024/2025 in gesprek gaan 
met de bewoners en pas in 2028 met de renovatie beginnen?  
 
Tot slot: ik vond het een teleurstellende avond, ik had persoonlijk een antwoord verwacht 
van de wethouder ten aanzien over mijn opmerking over het groen aan de bestaande bouw, 
ik verwacht hier dan ook nog een reactie op.  
 
 


